



NO. 1

FOR IMMEDIATE RELEASE  
ON WEDNESDAY, JANUARY 6, 1965.

## Canadian-Roumanian Relations

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that the Canadian Government, pursuing its policy of furthering its relations with countries of Eastern Europe, will invite a Roumanian delegation to come to Ottawa at the end of January for discussion on trade, claims, consular matters and diplomatic relations. Canadian officials from various Departments will take part in these discussions.

.....

POUR PUBLICATION IMMEDIATE  
LE MERCREDI 6 JANVIER 1965.

## Relations entre le Canada et la Roumanie

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce que le Gouvernement canadien, dans la poursuite de sa politique de développement de ses relations avec les pays de l'Europe de l'Est, invitera une délégation roumaine à venir à Ottawa à la fin de janvier pour y discuter des échanges commerciaux, des réclamations, des sujets consulaires et des relations diplomatiques. Des hautes fonctionnaires canadiens de divers ministères participeront aux pourparlers.